
Zápisnica z finančnej komisiezo dňa 22.3.2021 

 

Prítomní členovia FK:   Ing.Peter Dinga,Dagmar Ďurišová, Katarína Gajdošová,  

                                         Ing. Jaroslav Holota, Mgr. Daniela Kontinová, Janka Masárová 

Ostatní prítomní:  Jaroslav Bača, Miroslav Stančík,Lenka Hučková,Ing. AlenaHrušová,Ing.  

Mgr. Renáta Saková,Alžbeta Tuková, Lívia Čerešňová, Mgr. Ľuba Nguyenová Anhova 

 

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1.Otvorenie 

2.Financovanie  ZŠ Vaďovce 

3.Odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce 

4. Zakúpenie serveru na OU 

5.Rôzne 

 

 

1.Predseníčka  finančnej komisie privítala všetkých prítomných a oboznámila ich o programe 

rokovania FK. 

 

2. V hlavnom bode rokovania sa komisia zaoberala financovaním ZŠ a jej ďalšieho 

fungovania v nasledujúcom období vzhľadom na to, že finančné prostriedky potrebné 

k financovaniu ZŠ sa za posledné  roky zvýšili a na jej chod musí obec doplácať z vlastných 

zdrojov. Keďže komisia na predchádzajúcom zasadnutí požadovala, aby účtovníčka obce p. 

Hrušová vypracovala podrobnú analýzu financovania ZŠ a táto požiadavka bola splnená, boli 

pozvané na rokovanie FK riaditeľka ZŠ aj riaditeľka MŠ, aby sa k danej problematike mohli 

taktiež vyjadriť. Pani Hrušová predložila komisii vypracovaný rozpočet príjmov a výdavkov 

na chod školy, prehľad plnenia rozpočtu ZŠ, MŠ, ŠKD,ŠJ ZŠ, ŠJ MŠ za roky 2018 – 2020 

a dané položky vysvetlila.  Po krátkom vysvetlení a zhodnotení financovania ZŠ p. Hrušovou 

sa slova ujala p. riaditeľka ZŠ, p.Mgr. Ľuba Nguyenová Anhova, ktorá všetkých oboznámila 

o financovaní ZŠ z prostriedkov KŠU Trenčín. Vysvetlila, čo sú to prenesené kompetencie, 

originálne kompetencie a iné zdroje, z ktorých je financovaný chod školy. Taktiež v diskusii 

oboznámila prítomných o ďalších možnostiach získania finančných prostriedkov pre ZŠ. 

Po diskusia komisia zhodnotila, že v súčasnej dobe nie je nutné riešiť fungovanie ZŠ a pri 

predpokladanom počte detí, ktoré by ZŠ navštevovali, by sa finančná situácia mohla zlepšiť. 

Komisia preto odporúča, aby sa táto problematika neriešila na  zasadnutí OZ, aby neprišlo 

k dezinformáciám medzi občanmi. 

 

3. Odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce   

a) Odpredaj pozemku p. Šumichrast a p.Šumichrastová – komisia sa opätovne zaoberala 

odpredajom časti obecného pozemku rodine Šumichrastovej. Nakoľko niektorí poslanci boli 

na miestnej obhliadke predmetného pozemku a oboznámili sa so skutočnosťami, sa komisia 

rozhodla zmeniť dohodnuté odporúčanie z FK konanej 3.3.2021 a navrhuje zámenu pozemku 

vedenú na LV č. 412 parc.č.995 a doplatok v sume 3,50€/m². Ak by však k zámene pozemku 

neprišlo, cenu za kúpu predmetného pozemku FK navrhuje 4€/m². 

 

b)Odpredaj pozemku p. Podoliako – na základe vykonanej miestnej obhliadky poslancami OZ 

sa komisia opätovne zaoberala požiadavkou odkúpenia časti pozemku z parcely č.5591/1 vo 

vlastníctve obce. Keďže napriek vykonanej obhliadke neboli komisii doručené podklady ku 

konkrétnej časti odkúpenia pozemku z parcely č.5591/1  komisia odporúča, aby si žiadateľka 



podala riadnu žiadosť na OU Vaďovce, kde nás oboznámi čo požaduje odkúpiť a  doloží 

reálnu mapu pozemku, prípadne geometrický plán pozemku, o ktorý má p. Podoliako záujem 

a o akú skutočnú rozlohu  pozemku má žiadateľka záujem. V prípade splnenie týchto 

podmienok, finančná komisia navrhuje odpredaj za 13€/m². 

 

c)Odpredaj pozemku p. Slávik- ide o odkúpenie obecného pozemku predzáhradka parcelné 

číslo 313/1 o výmere 27m² pred domom súpisné číslo 206. Komisia sa zhodla, že požadovaný 

pozemok je potrebné vymerať a doložiť geometrický plán, aby bolo zrejmé, pokiaľ má 

majiteľ svoj pozemok. 

 

4.V ďalšom bode sa komisia zaoberala kúpou serveru na obecný úrad. Keďže na komisii 

3.3.2021 bola predložená len jedna cenová ponuka, komisia odporučila starostke obce 

predložiť ďalšie cenové ponuky, aby sa dalo rokovať o ďalšom postupe a vybrať najlacnejšiu 

ponuku. Napriek tomuto odporúčaniu neboli predložené minimálne tri cenové ponuky. 

K nákupu serveru sa vyjadril Ing. Peter Dinga, nakoľko predložil cenovú ponuku od firmy 

COMTEC. Firma COMTEC bola jediná firma od ktorej FK obdržala cenovú ponuku, teda si 

dovolil skontrolovať resp. odkonzultovať túto ponuku priamo z obchodným zástupcom. Na 

začiatok povedal, že predmetom konzultácie bol nákup čisto komponentov, výpočtový výkon 

a funkcie servera. Vôbec nebola predmetom konzultácie cena práce pri inštalácii, kopírovaní 

a iných súvisiacich operácií. Peter Dinga vychádzal z prvotnej ponuky predloženej FK v sume 

cca 2500€. Pri overení parametrov komponentov a ich cien z internetu a zaslaní týchto 

pripomienok a linkov na konkrétne ceny obchodnému zástupcovi došlo k preceneniu zo 

strany COMTEC-u a dostali sme sa na cenu cca 1600€, nakoľko sme ale boli upozornení že 

server pôvodnej ponuky by nezvládol virtualizáciu kvôli jeho nízkemu výpočtovému výkonu 

a pomalým diskom. Odôvodnenie výraznej zmeny cien spôsobil časový posun medzi 

ponukami cca 7 týždňov. Takže vlastne aby sme sa aj investíciou posunuli oslovil COMTEC 

o ponuku servera, ktorý by zvládol pôvodne ponúkanú virtualizáciu a zároveň sa výrazne 

zvýšila rýchlosť práce na serveri. Po tejto požiadavke prišla ponuka na sumu okolo 3500€, čo 

bolo už značne dosť. Po odkonzultovaní nových pripomienok k tejto ponuke ako napríklad 

výpočtový výkon, licencia software-u a v neposlednom rade finančné prostriedky obce, firma 

COMTEC poslala dve finálne varianty, z ktorých prvá bola odporučená ako firmou COMTEC 

tak aj nezávislým odporúčaním kolegu Petra Dingu v sume 2670€. Navýšenie je oproti 

pôvodnému rozpočtu 170€, ale parametre servera ako rýchle disky, veľkosť pamätí RAM 

robia 3-krát výkonnejším a spoľahlivejším. Peter Dinga podotkol že v celej e-mail-ovej 

komunikácii je obec v kópii. Ďalej pripomenul, aby táto ponuka bola predložená obecnému 

zastupiteľstvu ako alternatíva k výberu servera. 

 

 

5. Rôzne 

- pracovníčka OU p. Hučková predložila zoznam neplatičov za smeti k 31.12.2020. FK sa po 

diskusii zhodla, že neplatičom bude doručená výzva na zaplatenie a o ďalšom postupe sa FK 

bude zaoberať na nasledujúcom zasadnutí. 

- ekonómka obce p. Hrušová predložila komisii výpis zostatkov na bankových účtoch a 

 v pokladni ku dňu 22.3.2021 a zároveň informovala, že na účte pribudli peniaze od p. 

Húskovej z predaja pozemku, preto navrhuje túto sumu zahrnúť do I. zmeny rozpočtu na rok 

2021 

-predsedníčka komisie požadovala od ekonómky obce p. Hrušovej predloženie vyúčtovania 

poskytnutej návratnej finančnej výpomoci v sume 13 302€ 

- p. Ing. Jaroslav Holota požadoval od ekonómky obce p. Hrušovej predloženie výpisu 

celkového hospodárenia k 31.12.2020 



- taktiež komisia diskutovala o pozemkoch pod cintorínom, parc.č. 634,  ktorého vlastníkom 

je p. JUDr. Michal Sokol a o pozemku p. Júlie Miklášovej parc.č. 635, keďže obec mala 

zámer na týchto pozemkoch vytvoriť obecné parkovisko  

- starostka obce informovala prítomných o novej audítorke p. Zuzane Vavrovej a taktiež aj 

o realizácii projektu Amfiteáter, ktorého spoluúčasť obce je 5%, čo predstavuje sumu 

1281,42€ 

-  komisia diskutovala aj o nedoplatku p. Radenu. Nakoľko nedoplatky po jeho smrti 

prechádzajú na jeho manželku, je potrebné ju kontaktovať a predmetnú vec riešiť s ňou. 

 

Na záver predsedníčka finančnej komisie poďakovala prítomným za účasť a ukončila 

rokovanie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Prílohy: 

1. Prehľad plnenia rozpočtu ZŠ za roky 2018 - 2021 

2. Výpis bankových účtov k 22.3.2021 

3. Prezenčná listina 

 

 

 

 

                                                                                                       

                                                                                                           ............................................ 

                                                                                                            Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 


